
 

 

Dagsorden / Referat 
Skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag den 23. februar 2021 kl. 17 – 19 Virtuelt i Teams 
Mødedeltagere:  
Thomas Vedel, Jacob Seier Petersen, Sanne Krogh, Lisbeth Gasbjerg, 
Martin Ipsen Pedersen, Jane Hagelskjær (suppleant) Barbara 
Bjørnestad Kolby, Hanne Damgaard Petersen, Dorte Hertz, Laura 
Ipsen Pedersen og Per Krogh Jensen.  
 
 
 
1. Godkendelse af referat og dagsorden (B) 

Godkendt 
 

2. Nyt fra ledelsen (herunder status på ansættelse af ny 
skoleleder) (O) 
Skolelederstillingen er gået i genopslag med ansættelse 1. maj.  
Mette er konstitueret i Christinas stilling pr. 1. marts. Der 
er en måneds overlap mellem CP og MP, så MP kommer ordentligt 
ind arbejdet, når CP går på barsel 1. april. 
Lars fra Clavis laver sparring med ledelsen et par gange i 
løbet af perioden uden skoleleder og indskolingsleder. 
JP har sagt op pr. 1/4 for at tiltræde en stilling i Kbh. Der 
er ansættelsessamtaler torsdag til to vikariater.   
 

3. Nyt fra elevrådet (O) 
Der har ikke været afholdt elevrådsmøder siden nedlukning. 
Derfor er der ingen punkter. Laura overvejer om der skal 
indkaldes til virtuelle elevrådsmøder. Ledelsen understøtter 
dette. 
 

4. Nyt for forældrene (O). Dette er et nyt fast punkt på 
dagsordenen. Indhold af dette punkt - jf. referat fra sidste 
skolebestyrelsesmøde: Henvendelser af mere generel karakter, f.eks. 
forespørgsler om kantinen, cykelskure m.m. vil blive sat på under et 
fast punkt på dagsorden - ”Nyt fra forældrene”. Punktet er et 
orienteringspunkt. 
Der er kommet to forældrehenvendelser siden sidste bestyrelsesmøde. 
Det var begge positive ytringer om, at Pers videoer fungerer godt.  
 

5. Orientering om regnskab 2020 og endeligt budget 2021 (O) 
Vi går ud af 2020 med et overskud på 2.346.000,-. Det barberer 
vores gæld ned til kr. 508.000,-. 
Dette skyldes afregning for et højere elevtal. Midlerne blev 
tildelt i efteråret, men de er ikke blevet brugt, da eleverne 



 

er kommet ind på forskellige klasser, hvilket ikke har udløst 
øget antal årsværk ansat. 
Skolen blev tildelt en pulje, som kompensation for I- 
klassernes flytning til central styring. 
En pulje afsat til håndtering af uforudsete coronaudgifter er 
ikke blevet brugt, og vi har generelt haft færre udgifter 
grundet coronanedlukning. 
 
Skolens økonomi for 2021 er i balance, og vi forventer et lille 
overskud.  
 

6. Orientering om revidering af skolens antimobbestrategi (en 
nødplan) ved Hanne (O) 
Revideringen er godkendt som midlertidig, frem til at ny 
skoleleder er ansat. Vedkommende kan være med i en revidering 
og en proces til at levendegøre dokumentet. 
Laura fra elevrådet og evt. andre elever skal kommer med input 
til dokumentet.  
Skolen er forpligtet til at gennemgå antimobbestrategien med 
elever og medarbejdere en gang årligt.   
 

7. Drøftelse af, hvad der skal ske med skolens kantine på lang 
sigt (O + D + B) 
Vi har ansat Helene i Kantinen med start 1. april. Hun vil 
starte med at supplere bestillingerne fra Kanpla, med boller, 
pølsehorn mm., til de børn der er ekstra sultne eller har glemt 
madpakken. Hun vil, når hun er kommet godt i gang, begynde at 
se på, om vi kan hjemtage Kanplaproduktionen. Ledelsen lægger 
op til, at forudbestilling er en god måde at håndtere 
produktionsstyring i kantinen. Så Kanplamodellen ønskes 
bibeholdt uafhængig af, hvor maden produceres.  
Ledelsen har haft møde med Madfærd om et samarbejde. De kan dog 
ikke bruge de faciliteter, som vi har på nuværende tidspunkt. 
Kantinekapaciteten er en udfordring, da den ikke svarer til den 
efterspørgsel ca 1000 personaler og elever giver.   
Skolebestyrelsen opfordres til, fra ledelsen, at afsøge blandt 
skolens egne forældre, om der er nogle som sidder inde med en 
kapacitet på området, med at udbygge vores kantinefaciliteter. 
 
Det besluttes, at bestyrelsen tager kontakt til resten af 
skolens forældre på et senere tidspunkt – dog inden 
sommerferien. Thomas vil gerne stå for et skriv. P.t. er der 
ikke bestyrelsesmedlemmer, der ønsker at være tovholder for det 
videre forløb. Punktet skal på bestyrelsesmøde igen lige inden 
sommerferien.    
 



 

8. Evt. 
Feedbackkultur. Her blev drøftet den interne feedbackkultur i 
bestyrelsen. Punktet tages op igen under eventuelt ved næste 
bestyrelsesmøde. 
 

9. Forslag til punkter på næste dagsorden 
Ingen 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
  
 


